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KV 12.06.2023 § 69  
  

Valtuutettu Janne Vuorenmaa luki allekirjoittamansa kevyen 
liikenteen ylityspaikkojen liuskojen esteettömyyttä koskeneen 
seuraavan valtuustoaloitteen: 
 
”Esteettömyys kevyen liikenteen ylityspaikkojen liuskoihin  
 
Nyt kaupungissamme tehtävissä asfaltoinneissa ei ole taas otettu 
huomioon kunnolla suojateiden ja kevyen liikenteen ylityspaikkojen 
liuskoihin tehtäviä korjauksia. Helsingintiellä, Siurilankadun ja 
Haudankorvankadun risteyksissä ei ole kylliksi huomioitu taaskaan 
rotwallien kiveysten liuskojen loiventamista asfaltoinnilla. Vanhat 
kiveykset ovat osin kuluneita, ja teräviksi lohkeilleita, myös sepeliä ja 
isoa moreenikiveä joita käytetään tiehuollon tehtävissä on 
haittaamassa ylityksiä, koska harjakoneet eivät puhdista 
jalkakäytäviä. Tulisi tehdä näistäkin kuntokartoitus omien 
työntekijöiden huomioilla. 
 
Viimekertaisen asfaltoinnin jäljiltä kaikkia kohtia ei ole siivottu asfaltin 
rämmäleistä. Teknisen viraston tulisi huolehtia ja velvoittaa 
urakoitsijoilta heti edes pienimuotoista siivoamista työmaan lähellä 
kun kohde on tehty valmiiksi siltä osin. Ennen asfalttityömailla oli heti 
perässä kulkemassa harjamiehet, jotka siistivät työmaata sitä mukaa 
kun se valmistui. Nytkin  siivoukset ovat usein hitaita ja katujen 
ennalleen saattaminen kestää, näistä tein jo aiemmin yhden jos 
toisenkin aloitteen. Emme voi jättää siivoustöitä jo nyt ylityöllistetylle 
Teknisen viraston alaiselle katu- ja viherlaitoksellemme, jolla ei ole 
riittävästi työntekijöitä. 
 
Esim. rullatuolit, rollaattorit, lastenvaunut yms. joutuvat aina 
etulinjalle, kun niiden renkaat joutuvat koetukselle. Polkupyörillä 
liikkuvat joutuvat muutenkin kevyen liikenteen väylillä tarkkailemaan 
mitä roskaa ja haittatekijöitä ajoreiteillä on. 
 
On huomioitava kaikki liikuntarajoitteiset ja esteelliset henkilöt, ja 
täten esteettömyys kunniaan, joka puolella kaupunkiamme 
tasavertaisesti. Kiitos silti, että saamme uutta asfalttia, kuntalaisten 
omilla veromarkoillahan sitä meille tänne tehdään.” 
 
 

Päätös Valtuusto lähetti aloitteen kaupunginhallitukselle valmisteltavaksi. 
 
 



Ptk tark. 
 
 

 
KH 19.06.2023 § 236    
    

 
Esittelijä Kaupunginjohtaja vs. Timo Finning 

 
Päätösehdotus Kaupunginhallitus lähettää aloitteen tekniselle ja ympäristötoimelle 

valmisteltavaksi. 
 

Päätös Kaupunginhallitus hyväksyi ehdotuksen. 
 

 
 


